
 
  
 

Asperup, Roerslev og Nr. Åby Jagtforening  
 
 
Generalforsamling d. 5. feb. 2018  
 
 Den 5. februar 2018 kl. 19.30 afholdtes generalforsamling i Asperup, Roerslev og Nørre Åby Jagtforening, 
Rævehulen Middelfartvej 105, 5466 Asperup. Fremmødt var 16 mennesker, fra bestyrelsen manglede 
Rasmus Kristensen 
 

 
Dagsorden  
 

1. Valg af dirigent  

 
Til dirigent valgtes Morten Ahlmann. 
Dirigent Morten Ahlmann kunne meddele at generalforsamlingen var lovlig varslet. Hvorefter resten af 
dagsordenen kunne oplæses: 
 
2. Aflæggelse af beretning om foreningens virke siden sidste ordinære generalforsamling  

3. Fremlæggelse af reviderede årsregnskab til godkendelse  

4. Indkomne forslag  

5. Fastlæggelse af kontingent  

6. Valg af formand  

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer  

8. Valg af 1 suppleant  

9. Valg af 1 revisor  

10. Eventuelt  
 
Ad 2. 
 
Beretning ved formand Mads Rahbek 
 



Formanden kunne berette at alle planlagte arrangementer var blevet afholdt. Generelt var tilslutning til 
arrangementerne ikke imponerende, hvilket dog ikke ændrede på at alle arrangementer foregik i hyggelige 
rammer.  
Enkelte arrangementer må nok tages op til overvejelse – bl.a . generede vildtspillet underskud grundet det 
ringe fremmøde. 
 
Sidste års jagttegnskursus havde kun tre deltagere, til gengæld bestod alle (2 dog først i 2. gang). 
Jagttegnskursus i år har 7 deltagere og undervisningen er allerede godt i gang. 
 
Mads afsluttede sin beretning med at takke bestyrelsen for godt samarbejde. 
 
 
Ad 3. 
Regnskabet for 2016 var blevet overdraget Carsten Weimar midt i regnskabsåret grundet Svend Åges 
bortgang. Carsten redegjorde i store træk for regnskabet og kunne berette at foreningens udgifter det 
forgangne år beløb sig til 74543,13 kr, indtægterne til 94125,89 kr. Altså et resultat på 19582,76 kr. Lagt til 
nuværende kassebeholdning pr. 1 januar 2018 beløber foreningens kassebeholdning sig til 84189,33 kr. 
Regnskabet blev godkendt uden bemærkninger. 
 
Det kunne i øvrigt bemærkes, at flugt/polterabendskydning generede det største overskud – i alt på 
10603,60 kr. 
 
Ad 4.  
Ingen indkomne forslag 

Ad 5. 

Kontingent fastlægges fortsat til 100 kr. 

 

Ad 6. 

Da Mads Rahbek ønsker at trække sig  som formand for foreningen, må ny formand vælges af 

generalforsamlingen. To kandidater, i form af Nick Siem og Bent Lærche melder sig til posten, hvorefter 

skriftlig afstemning foregår. 

Ved første afstemning er der stemmelighed således Nick har fået 7 stemmer, Bent ligeledes 7 – 2 personer 

har stemt blankt. 

Skriftig afstemning foretages igen – her har endnu en person valgt at stemme blankt. De 13 resterende 

stemmer fordeler sig på 7 stemmer til Nick og 6 til Bent. 

Herved kan Nick udnævnes til ny formand af jagtforeningen. 

 

Ad 7. 

Peter og Lars fortsætter i bestyrelsen, ud går Mads. Til bestyrelsen vælges Christian Kristensen  

 

Ad 8. 

Leif  vælges som suppleant 

 

Ad 9. 

John  vælges som revisor 



 

Ad 10 evt. 

 

Polterabendskydninger, der ellers giver et klækkeligt overskud, kan på sigt give foreningen lidt 

vanskeligheder grundet støjgener. Der arbejdes på at finde alternativ til nuværende skydeplads ved Hans 

Erik Løkkegård.  

 

Morten Ahlmann påpeger endnu en gang at oprydning især efter klubaftner fortsat kan forbedres. Især 

synes der ofte at stå fyldte askebægre. Morten foreslår løsning i form af metalspand med låg som han har 

stående. Denne sættes nu op uden for hulen. 

 

Ligeledes påpeges det at der skal skrues ned for varmen i klubhuset efter endt brug. 

 

 

  

Generalforsamlingen, der i øvrigt blev afholdt i god ro og orden, sluttede kl. ca 22.00 

 


